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Zápis Valné hromady ČSK  

sekce kanoistiky na divokých vodách  2019 

konané dne 26. 1. 2019 v Praze 

Jednání  VH zahájil v 10.11 hod. moderátor schůze pan Jiří Kratochvíl 

Procedurální kroky: 

 Schválení programu schůze dle pozvánky – souhlas. 

 Pracovní předsednictvo – Prof. Ing. Jaroslav Pollert DrSc., ing. Luděk Roleček, 
RNDr. Jiří Kratochvíl – VH souhlasí. 

 Volba komise Mandátové – Renata Sadílková, Petr Kratochvíl, Pavel Foukal, 
Michal Šťastný – VH souhlasí. 

 Volba komise Návrhové – Luděk Roleček, Jaroslav Volf, Lenka Kutá – VH 
souhlasí. 

Přednesení zpráv VH sekce KDV 2019 

 Zpráva předsedy sekce Prof. ing. Jaroslava Pollerta DrSc. k sezoně 2018 a 
výhledu kanoistiky na příští období. 

 Zpráva trenéra RD slalom Jiřího Pultery se zhodnocením sezony 2018. 

 Zpráva trenéra RD slalom U23 Jiřího Prskavce (zahraniční VT) se zhodnocením 
sezony 2018 – přednesl Jiří Pultera. 

 Zpráva trenéra RD sjezd Roberta Knebela - zhodnocení činnosti RD 2018 – 
zprávu přečetl Michal Šťastný – Robert Knebel na zahraničním VT. 

 Zpráva o činnosti RD sjezd U23 od trenéra Lukáše Novosada. 

 Zpráva trenéra RDJ - Jiří Kratochvíl. Zhodnotil výsledky v kategorii juniorů v roce 
2018. Poděkoval spolupracovníkům, všem oddílům a trenérům v oddílech sekce. 
Zároveň informoval o činnosti SCM za rok 2018 a přípravu 2019. 

 Zpráva metodické komise a školení trenérů – komentář Jiří Kratochvíl za 
předsedu komise Milana Bílého – účast na VT.  

 Předseda informoval o jednání Mezinárodní kanoistické federace ICF k přípravě 
změny v kategorii U23 na U21, ke kterému asi v roce 2020 dojde. Okomentoval 
systém kvalifikace na YOG 2018.  

 Zpráva Závodní komise – předsedkyně Hana Kneblová. Informace o pořádání 
závodů v roce 2018 a přípravě sezony 2019. Okomentovala zveřejněný návrh 
Směrnic pro závodění 2019 včetně připomínek zaslaných po zveřejnění návrhu 
směrnic na internetu v prosinci 2018. 

 Zpráva komise rozhodčích – předsedkyně Lenka Kutá – vyhodnotila sezonu 
2018, informace o práci komise, školení rozhodčích a počty rozhodčích v sekci. 

 Zpráva zástupce oddílů Jaroslava Volfa ke statistice účastníků závodů ČSK 
sekce divoká voda v průběhu sezony 2018. 
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 Zprávu o hospodaření roku 2018 ČSK sekce divoká voda – sekretář svazu Ivo 
Eichler. 

 Zpráva Kontrolní komise sekce za rok 2018 – Ladislav Jílek. 

 Zpráva mandátové komise - 212 pozvaných delegátů, přítomno 60 delegátů tj.  
28,3 %. Pozváno oddílů 82, účast 24 oddílů. Schůze není usnášeníschopná. 

Přestávka ve 12:19 hod. 

 

Diskuze zahájena ve 12:30hod 

 J. Kratochvíl informoval o svolání mimořádné Valné hromady z důvodů nízké 
účasti delegátů VH. Projednávají se pouze body uvedené na pozvánce. 

 Projednání návrhu klíče pro určení delegátů na VH – komentář Bohuslav 
Šamánek. O. Jarolímek nesouhlasí se spojováním účasti s výkonností – jinak 
souhlasí. P. Kratochvíl – proč vytváříme nový systém a nepoužije stávající 
s nějakým koeficientem kvůli snížení celkového počtu. Odpověď na komentáře B. 
Šamánek. Komentář J. Kratochvíl – potřebujeme motivační klíč pro získávání co 
největší členské základny především v kategorii mládež. Navrhl přijmout tento 
návrh pro další VH a dále jednat o úpravu klíče dle dalších kritérii. J. Pollert 
podpořil přijmout návrh B. Šamánka dle VT. O. Jarolímek předložil návrh – každý 
oddíl 1 delegát a za každých 50 členů oddílu či klubu 1 delegát navíc. Komentář 
M. Říha k počtu členů. H. Kneblová – dle návrhu 23 osob 1 delegát. Hlasován o 
návrhu na základě členské základny (O. Jarolímek) – 6 delegátů, o prvním návrhu 
B. Šamánka 41 delegátů – návrh přijat. 

 B. Šamánek komentoval k TV přenosům na ČT Sport (vodní sporty) – Vánoční 
hodnocení sportů,  navrhl do usnesení oslovit Výbor ČSK o žádost vyrovnání 
informovanosti pro všechny disciplíny. 

 J. Bican –  (SK VS Č. Budějovice) – komentář k závodům na Lipně – nebude 
žádný trénink – není časový prostor (dostatek vody). 

 J. Pollert – MČR Dorostu pro žáky přecházející do kategorie dorostu – možnost 
startovat s 3+. 

 H. Kneblová – komentář k návrhu Směrnic 2019 – rozsah závodů NKZ a 
dorostenecké MČR - komentář M. Johanides za pořadatele závodu ve Veltrusích. 
B. Šamánek k omezení účasti některých dospělých. Komentář k účasti J. 
Kratochvíl. M. Říha, P. Kratochvíl – komentář k omezení účasti na těchto 
závodech. 

 Dotaz na počet ml. žáků s výkonnosti pro tyto závody – cca 35 (H.Kneblová). 
Komentář M.Říha a J.Volf – příliš vysoká účast na MČR žáků – dlouhý program 
závodního dne. Ml.dorost +3, dospělí ve všech kategoriích 2 VT – navrhl 
J.Kratochvíl.  

 Hlasování – pro variantu  - většina souhlasí s návrhem ZK pro účast na MČR 
žáků. 

 ZK navrhla účast na ČPJ, NKZ ostatní jun. a žáci 3+ II.VT – K1m ostatní 3+. VH 
souhlasí s návrhem ZK. 

 Na MČR dorostu s 3+ VT – neodsouhlaseno – Souhlas s návrhy ZK.  
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 Pořadí kategorií u veřejného postupového závodů ve sjezdu – dle návrhu 
Směrnic pro závodění 2019. 

 Směrnice pro závodění byly schváleny dle zveřejněného návrhu. 

 J. Kratochvíl poděkoval pořadateli ME v Praze Troji a přednesl výzvu pro 
potencionální pořadatele vrcholných MZ závodů. SK VS Č. Budějovice + 
Roudnice n. L.). 

 J. Kratochvíl také okomentoval kategorii C2 mix – není na ME. Zatím kategorie 
pouze C2 muži nikoliv C2 mix (pro oficiální závod min. 5 zemí účast). Na MS tato 
kategorie nebude vypsána. Dotaz ke kategorii C2 ženy ve sjezdu a ve slalomu C2 
mix – odpověď J. Pollert za ECA. 

 M. Šťastný – dotaz k portálu RVP – odpověď H. Kneblová objednala u firmy 
Results.cz – řešeno s M. Strnadem – ochranné prvky. Výbor bude sledovat. 

 O. Mohout komentář k rozhodčím závodů ve slalomu. Navrhl zprofesionalizovat 
sbor rozhodčí (zvýšit odměny dle trenérů RD). Odpověď J. Pollert – souhlas, dle 
návrhu komise rozhodčích. Komentář L. Kutá. 

 P. Míl informoval o ČP veteránů 2019. 

 14:05 – ukončena diskuze 

Návrh usnesení  přednesl ing. Luděk Roleček ve 14:05 hod. 

 Valná hromada sekce DV schválila přednesený návrh usnesení  VH 2019. 

 Valná hromada sekce DV schválila předložený návrh Směrnic pro závodění ČSK 
DV 2019 

 Valná hromada schválila delegáty pro konferenci ČSK ve složení J. Pollert, L. 
Roleček, H. Kneblová, B. Šamánek, J. Volf, S. Ježek, M. Bílý, J.Rohan, L.Jílek, 
O.Mohout, P.Přindiš, J.Kratochvíl, M.Smolka. 

 

Konference byla ukončena v 14:15 hod. 

Zapsal: Eichler  Schválil: Pollert 
   


